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1975 — 1991, THE SOVIET EMPIRE FROM ITS PRIME TO ITS COLLAPSE.
 PERSONAL ACCOUNTS AND COLLECTIVE H ISTORY.
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farewell comrades! 
How the Soviet Empire collapsed. From 1975 to 1991, the end of communism in 
Europe, told by those who were there, lived it, and took part in it.

“Farewell Comrades!” follows the course of history, via ordinary people with extraordinary 
stories. Their personal tales are combined with those of history’s familiar figures, in a 
unique, grand narrative.

AVAilAble episoDes

adieu camarades ! 
Comment l’empire soviétique s’est effondré… De 1975 à 1991, la fin du 
communisme en Europe racontée par celles et ceux qui y étaient, qui l’ont vécue, 
qui y ont participé.

« Adieu Camarades ! » va suivre la marche de l’histoire à travers des gens ordinaires dont 
les histoires personnelles sont extraordinaires. Ces histoires personnelles se mêleront, 
dans un unique et grand récit à celles des figures connues de l’histoire.

épisoDes Disponibles

Also AVAilAble égAlement disponible 
15 BY YOUNG — 15x13’  — soCiety
CoproduCteurs :  Arte France — Alegria — Avantis

réAlisAteurs : divers

In 1991, the dissolution of the Soviet Union marked the official end of what 
had been a vast conglomerate of nations grouped together under the flag of 
communism. Twenty years on, the fifteen republics that formerly made up the 
USSR are examined, to look at what they have become

En 1991, avec la dissolution de l’Union Soviétique, s’achevait officiellement ce qui avait 
été un immense conglomérat de nations réunies sous le drapeau du communisme. 
Vingt ans plus tard, c’est le moment de revenir sur ce que les quinze républiques qui 
constituaient l’URSS sont devenues.

Victory 1 975 — 1979
War and peace 1980 — 1984
Hope 1 985 — 1987

Awakening 1988
Revolution 1989
Collapse 1 900 — 1991

Apogée 1 975 — 1979
Menaces 1 980 — 1984
Espoir 1 985 — 1987

Réveil 1988
Rebellion 1989
Effondrement 1 990 — 1991
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